
Protokoll fra høstmøte i kretsene i Orkla Fellesforvaltning 
24/11-2021 kl. 18:30, Meldal kommunehus, Meldal 
 
Helge Klungland, Beate Nordsteien, Torleif Moe, Lars Metlid, Evald Grane, Jon 
Syrstad, Ola By, Roar Simundset, Harald Skagemo, Nils P. Gundersen, Alf Ivar 
Kvernvik, Erik Ramsem, Camilla Aas, Mari Stene, Erik Svinsås-loe, Erik T. Loe, Arne 
Nielsen og Oddmund Grefstad 
 
I tillegg møtte Rune Krogdahl fra administrasjonen. 
 
Sak 1: Valg av møteleder 
Forslag: Helge Klungland. Enstemmig vedtatt.  
 
Sak 2: Godkjenning av innkalling og fullmakter, samt registrere frammøtte 
Enstemmig godkjent.  
 
Sak 3: Valg av to personer til å underskrive protokollen 
Forslag: Mari Stene og Jon Syrstad. Enstemmig valgt.  
 
Sak 4: Få framlagt styrets redegjørelse for sesongen og situasjonen for 
fiskebestanden i Orkla 
Rune Krogdahl orientert om årets sesongen og gikk igjennom tall fra høstens 
overvåking. 
 
Sak 5: Protokollføre innspill fra fiskerettshaverne 
Fiskeregelgruppa ved Erik Ramsem og Ola Bye gikk igjennom sitt arbeid og sine 
forslag til endringer. De ønsker å ta vare på hunnlaksen videre og foreslår å innføre 
en fredning av all hunnlaks over 65 cm fra sesongstart. Midtsesongsmøtet avgjør så 
om det er grunnlag for å åpne mer opp. Det var en generell støtte til gruppas forslag 
fra møtet. Ingen konkrete innspill til endringer.  
 
 
 
Meldal __________________ 
 
 
 
____________________________  _________________________ 
Mari Stene      Jon Syrstad 


